
Beste inwoner

Nu de coronamaatregelen 
versoepelen, meer en meer 
mensen gevaccineerd 
worden en het goede weer 
ons toelacht, stijgt het 
optimisme. We kunnen 
weer buitenkomen en 
genieten van een terras. 
We zijn sociale wezens, 
oude bekenden terugzien 
doet deugd.

Ik geef toe, corona heeft 
veel van ons gevraagd, 
mentaal en fysiek. Maar 
we zijn op de goede 
weg en dat hebben we 
te danken aan elkaar en 
de vele vrijwilligers. Nu 
uitkijken naar een leuke en 
welverdiende vakantie met 
hopelijk veel zon!

Gunter Slaus
Afdelings-
voorzitter

Met N-VA geen fraude met sociale woningen
De middelen om mensen met echte noden 
te helpen, zijn beperkt. Daarom is het van 
belang om misbruik tegen te gaan. Het kan 
niet dat burgers met voldoende geld of met 
een eigen woning die verhuurd wordt, gaan 
wonen in een goedkope sociale woning. Ze-
ker niet als zo diegenen die echt in geldnood 
zitten, niet geholpen kunnen worden en op 
een wachtlijst terechtkomen. 

Daarom wil de Vlaamse Regering, met 
N-VA-minister Matthias Diependaele op kop, 
de gemeenten ondersteunen in de strijd tegen 
sociale fraude. Zo kan er streng worden opge-
treden tegen huurders van sociale woningen 
of appartementen die bezittingen hebben in 
binnen- en buitenland. 

Het zijn voor onze gemeente de sociale huis-
vestingsmaatschappijen Providentia en Webra 
die een betere controle moeten implementeren. 
N-VA Asse kreeg dit bij Providentia en Webra 
op de agenda.

Steun voor wie die écht nodig heeft
Vanaf nu kunnen de sociale huisvestings-
maatschappijen en sociale verhuurkantoren 
via een privébureau zelf op zoek gaan naar de 
fraude. De werklast en de hoge kosten van een 
dergelijk onderzoek worden ten laste genomen 

door de Vlaamse overheid, die hiervoor 
5 miljoen euro voorziet. De investeringen in 
de fraudeopsporing en het rendement zullen 
ongeveer gelijklopend zijn. De winst zit erin 
dat er woningen vrijkomen en dat de steun kan 
gaan naar wie die echt nodig heeft, de meest 
kwetsbaren. 

Voorrang voor Assenaren
Ook de taalvoorwaarden moeten strikter 
nageleefd worden. De leefbaarheid in een 
aantal buurten kan daardoor een pak verbete-
ren. Huurwoningen moeten in de eerste plaats 
toegewezen worden aan inwoners van Asse. 
Via het lokaal toewijzingsreglement moeten ze 
voorrang krijgen. 

 Sociale huisvestingsmaatschappijen kunnen via 
een privébureau zelf op zoek gaan naar fraude. 

Op 11 juli vieren we feest als Vlaamse natie. Vorig jaar deden we al een inspanning om onze straten te 
bevlaggen. Het gemeentebestuur zal dat dit jaar opnieuw doen. Maar ook u kan die dag extra feestelijk 
maken: hang de Vlaamse Leeuw uit!

En als u ons dat laat weten via asse@jongnva.be, dan wint u misschien wel een biertje.

Hang de Vlaamse Leeuw uit

 Jong N-VA-voorzitter Jellis Bollens: “De Vlaamse Leeuw is een vlag van álle Vlamingen en dus 
ook van álle Assenaren. Ik hang hem alvast met trots buiten op de Vlaamse feestdag, u ook?”
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Onze scholen, onze speerpunten
Ons onderwijs is ons belangrijkste speerpunt. Het is de motor achter onze jeugd en de maatschappij van morgen wordt 
hier gemaakt. “We brengen alle scholen uit de gemeente samen. We hebben immers een aantal gemeenschappelijke 
uitdagingen”, vertellen schepen Joris van den Cruijce en zijn opvolger Johan De Rop.

•  Zo is er ‘Klasse van Asse’. We nodigen alle verenigingen 
van Asse uit om hun expertise en talent ter beschikking 
te stellen. Zo leren de kinderen ook wat er te beleven valt 
dicht bij huis.

•  Veilig verkeer. ‘Koning Fiets’ krijgt zijn plaats in de scholen 
via het fi etsregistratiesysteem. Er komen ook schoolstraten
in Mollem en Asse-Terheide en alle schoolomgevingen
worden aangepakt.

•  Het Nederlands is de taal die ons bindt, maar het is ook de 
taal waarin onze kinderen school lopen. We vinden het 
heel belangrijk dat ook ouders die taal leren en gebruiken. 
‘Uiteraard Vlaams’ wil zeggen dat iedereen die hier woont 
ook een Vlaming is. We gaan voor één gemeenschap waar 
iedereen samenwerkt en samenleeft. 

•  Een belangrijk probleem in onze gemeente is de capaci-
teit in het onderwijs. Vooral in Zellik is er een tekort aan 
plaatsen in de scholen. Samen met het katholieke net en 
het gemeenschapsonderwijs willen we op middellange termijn het aantal plaatsen in de Zellikse scholen verdubbelen. Het 
uitbreiden van het aantal plaatsen is al begonnen met extra capaciteit in kleuterschool ‘t Klimmertje. 

•  Ook onze eigen gemeenteschool in Krokegem kon al een eerste uitbreiding realiseren, met het oog op een nieuwbouw om 
echt iedereen van onze gemeente een kwalitatieve schoolomgeving te geven.

Een pluim voor onze vrijwilligers
In de ‘week van de vrijwilliger’ van 27 februari tot 7 maart werden de vrijwilligers bij gemeente en OCMW in de bloemetjes gezet. 
Dat gebeurde op een coronaveilige manier. Het OCMW trakteerde de vrijwilligers op een lekkere wafel op de markt, want “Asse 
zonder vrijwilligers is als een wafel zonder suiker”.

Ook vanuit de N-VA willen we een dik dankjewel sturen naar de vele vrijwilligers die van onze gemeente een warme plek maken. 
Want vrijwilligers zijn superbelangrijk voor het sociale weefsel in onze gemeente. 

Bestuurslid Rudy Lengeler: 
vrijwilliger in de natuur
“Als vrijwilliger bij Natuurpunt weet ik dat de natuur een 
grote rustbrenger is en sta ik voor 
honderd procent achter de groen-
aankoopprojecten van Natuurpunt 
zelf maar ook achter die van onze 
gemeente. Met dank aan onze sche-
pen van Milieu, Peter Verbiest.”

Bestuurslid Mie Veranneman: 
vrijwilliger in de strijd tegen corona
“Sinds maart ben ik vrijwilliger in ons vaccinatiecentrum, omdat ik mijn 
steentje wil bijdragen in de strijd tegen corona. Het is 
boeiend om deel uit te maken van deze gigantische, 
wereldwijde historische operatie. De vele positieve 
reacties zijn fijn en motiverend. Vrijwilligerswerk 
geeft voldoening en is verruimend.”

Schepen van Onderwijs Joris van den Cruijce en zijn opvolger 
Johan De Rop pakken de uitdagingen in het onderwijs aan. 

asse@n-va.be

2 NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE



Samen met N-VA 
tegen diefstallen 
en overlast
De N-VA was al lang hevig voorstander 
van BIN’s (buurtinformatienetwerken). 
Nu zijn die gestart, onder de naam 
‘WhatsApp-groepen’. Bedoeling is dat 
wijken en straten samen zorgen voor 
meer veiligheid en minder overlast. 
Momenteel zijn er al 22 groepen. Die 
zorgen uiteraard ook voor meer sociale 
contacten en een groter gemeenschaps-
gevoel.

KRAVAALBOS: 11 hectare 
bijkomend bos voor de Assenaren
Het Kravaal is een oud bos met een oppervlakte van ongeveer 80 hectare, dat 
zich uitstrekt over het grondgebied van de stad Aalst (Meldert) en de gemeenten 
Opwijk en Asse. Het deel van het bos op Asses grondgebied was zo goed als vol-
ledig in privéhanden en dus ontoegankelijk voor het publiek. Daar kwam recent 
verandering in. 

Zodra bekend werd dat een deel van 
dit privégedeelte verkocht zou worden, 
sprak het gemeentebestuur de Vlaamse 
overheidsdiensten aan. Asse maakte ge-
bruik van zijn voorkooprecht, waardoor 
het gemeentebestuur voorrang kreeg op 
private kandidaat-kopers.

Financiële ondersteuning
Voor de financiering van de aankoop 
was het Agentschap voor Natuur en Bos 
(ANB) gauw bereid om de gemeente te 
ondersteunen. Ook minister Ben Weyts 
(N-VA) werd gecontacteerd: hij besliste 
om vanuit het Randfonds een deel van 
de aankoopprijs bij te passen.

Toegankelijk voor publiek
Op die manier kon de gemeente samen 
met ANB eigenaar worden van 11 hec-
tare Kravaalbos. Met ANB worden nu 
afspraken gemaakt over het beheer en 
de toegankelijkheid van het bos. Ook 
onze inwoners worden betrokken bij het 

opmaken van het inrichtingsplan. En 
na de zomer plannen we om de poort 
van ons Asses stuk Kravaal letterlijk en 
figuurlijk open te zetten voor het publiek.

Gemeenteraadslid en toekomstig schepen Katleen Meersseman: 
een divers en inclusief vrijwilligersbeleid
“Ik doe al vele jaren vrijwilligerswerk in zeer verschillende contexten. Vrijwilligerswerk maakte van mij de persoon die ik vandaag ben. 
Mijn interesse in politiek en mijn sociaal engagement begonnen als vrijwilliger. Vrijwilligerswerk doet iets met mensen. Als toekomstig 
schepen van Sociaal Beleid zie ik het als een uitdaging om het vrijwilligerswerk diverser én inclusiever te maken. 

Asse is het afgelopen decennium steeds diverser geworden. Dat zie je op straat, in de scholen … maar niet in het vrijwilligersbestand. 
Ik ben ervan overtuigd dat dit echt beter kan én moet. Daarom voegen we vrijwilligerswerk vanaf volgend jaar toe 
aan het inburgeringstraject. Het geeft anderstaligen de gelegenheid om hun Nederlands te oefenen én hun netwerk 
te vergroten. 

Tot slot moeten ook mensen met een zekere kwetsbaarheid en mensen met een beperking kansen krijgen in een 
inclusief vrijwilligersbeleid. Voor hen kan vrijwilligerswerk een toegevoegde waarde hebben: ze zijn minder 
eenzaam, hebben meer sociale contacten en hebben een zinvolle dagbesteding.”

 Schepen van Milieu Peter Verbiest: “Binnen-
kort zetten we de poort van dit bos letterlijk en 
fi guurlijk open voor onze inwoners.”

 Gemeenteraadslid Marie-Berthe Wyns: 
“De N-VA wil alle inwoners van onze 
gemeente een veilig gevoel geven.” 

www.n-va.be/asse
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Stroop uw mouw op en laat u prikken

Voor uzelf en voor 
6,5 miljoen Vlamingen

Het voorbije jaar hebben we met z’n allen alles in de strijd gegooid 
om het coronavirus in te dijken: lockdowns, avondklok, bubbels, 
beperkte knuffelcontacten. Nu zijn we klaar om het virus effectief te 
verslaan. Daar is slechts één doeltreffend middel voor: vaccinatie. 

Hoe meer mensen gevaccineerd zijn, hoe groter de groeps-
immuniteit. En hoe sneller we de poorten van onze samenleving 
kunnen openzwieren. Onze naasten opnieuw omarmen. Genieten 
van een terrasje. Elkaar begroeten op de werkvloer.

Nu is het aan ons
Vaccins hebben in de loop van de geschiedenis tal van besmet-
telijke ziekten uit onze huizen gehouden. Dat zal ook lukken met 
corona, als we ons met zoveel mogelijk laten vaccineren. 

Duizenden zorgverleners hebben zich de voorbije maanden ont-
zettend hard ingezet voor de vele slachtoffers van corona, vaak 
met gevaar voor hun eigen gezondheid. Nu is het aan ons om de 
mouwen op te stropen. Letterlijk. Voor onszelf en voor 6,5 miljoen 
Vlamingen. 

Op www.laatjevaccineren.be vindt u alle informatie over uw 
vaccinatie. Waar, wanneer en alle andere praktische afspraken. 
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Vaccinatie is hét succesnummer van de geneeskunde. Dankzij vaccinatie roeiden 
we onder meer de pokken uit. En het is met vaccinaties dat we ook corona moeten 
aanpakken. Laat u dus inenten tegen Covid-19. Bescherm uzelf, uw familie en de 
6,5 miljoen andere Vlamingen”

Louis Ide, nationaal secretaris N-VA, arts en infectiecontrolespecialist AZ Jan Palfijn

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 
Daar snakken we met z’n allen naar.”

Lorin Parys, Vlaams volksvertegenwoordiger

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 


